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Plejehjemsrådet 14. august 2024 kl. 1530 i Fællessalen 

Deltagere:  
Inge Radoor Nielsen, Inga Miller, Jytte Kahr, Gitte Høgh, Grethe Hoffmann, Jørgen 
Toftlund,Emly Arp, Helle Carlson Kunckel Christensen (HCKC)  

 Afbud fra Preben Mikkelsen, Janne G. Nielsen og Kirsten Høgh Sønnichsen 

Referent: HCKC 

 

Dagsorden 
 

Referat 

Pkt. 1: Sidste nyt fra plejehjemmet Kirsten Høgh er sygemeldt i længere tid. Helle tager 
over på opgaverne indtil videre. Der er ro på på 
plejehjemmet og stemningen blandt personalet er 
fin. Vi holder teammøde den 19. august, hvor der 
sættes gang i planlægning af de handleplaner, der 
blev lavet. 
 
Arvesagen er på plads. Der er oprettet en 
specialkonto med 754.000 kr., der skal bruges 
relateret til den liste, der er besluttet på tidligere 
møde i plejehjemsrådet.  
Inden brug af pengene skal der tages en sag til 
behandling på plejehjemsrådets dagsorden.  
Der indkaldes til møde i det nedsatte 
aktivitetsudvalg, hvis opgave bliver at lave en 
indstilling til næste ordinære møde i 
plejehjemsrådet den 16. oktober.  
 
 
Jette kontakter Georgvejens orkester for at høre om 
de kan komme forbi plejehjemmet i kommende 
weekend samt om der kan findes hjælpere. Der 
gives en melding til plejehjemsrådet hvorvidt det 
lykkes.  
 

Pkt. 2: Brev til politiet  Jytte har været til møde ved politiet for at høre om 
muligheden for at nedsætte hastigheden udenfor 
plejehjemmet svarende til en forlængelse af 30 km 
zonen.  
Det forventes at politiet vil overgive sagen til Læsø 
Kommune.  
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Jytte følger op på sagen og giver en status på næste 
møde.  
 

Pkt. 3: Rådets debat i Læsø Posten Debatten i avisen har omhandlet gangforholdene i 
og omkring plejehjemmet. Ved Lægehuset mangler 
forlængelse af fortorv (fredet område). Jørgen 
oplyser at arbejdet igangssættes så snart der er 
lavet økonomisk beregning.  
 

Pkt. 4: Bordet rundt   Jytte forespørger til prisopslag for madkøb til 
personale. Informationer til personale skal 
opbevares på steder, hvor personalet kun kommer.  
 
I alle boliger er der endnu ikke lappet huller efter 
nedtagning af SEKOIA skærme. Det klages der over.  
Inden udgangen af september er opgaven løst.  
 
Klage over for mange aflysninger af vederlagsfri 
fysioterapi på Læsø Plejehjem. Helle undersøger og 
melder tilbage til de pårørte.  
 
Forespørgsel til telefonpasning. Punktet tages med 
på personalets teammøde den 19. august.  
 
Opfordring fra Beredskabsstyrelsen i forhold 
forplejning til tre dage til alle beboere. Plan er lavet 
og der er ”lager” i kælderen.  
 
Vedligeholdelsesplan for plejehjemmet 
efterspørges. Helle rykker Teknisk  
 
Bedene ved asfalten i gården samt beplantning 
uden for Pyramiden skal gøre i stand. Helle rykker 
Teknisk Afdeling for at få det løst. 
 
Stor ros til oplæser af Læsøpostens ugeavis. Det er 
et godt arrangement. Vi undersøger muligheden for 
at få flere borgere fra øen med. Emly tager opgaven.  
 
Flere af beboerne har ikke modtaget foldere ved 
indflytning og har heller ikke modtaget information 
om vedligehold m.v. Helle følger op. Status gives på 
næste møde.  
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Venlig hilsen 

Jørgen Toftlund 
Formand 
 
 

Pkt. 5: Eventuelt Beboere og pårørende orienteres i næste uge om 
Kirstens fravær. Helle varetager opgaven.  
 
 

Pkt. 6: Næste møde  16. oktober kl. 15.30 
  


